

備 註
NOTES FOR GUIDANCE

資料用途
Purpose of Collection

填報在此表格內的個人資料，會用以審批有關登記成為 LSCM 供應商的申請，以便 LSCM 日後向已登記的供應商發出招標通知。

The personal data provided by means of this form will be used by LSCM for consideration on the application for inclusion in the LSCM Supplier List for tender notification.

資料轉介
Transfer of Data

LSCM 可能會向其他部門或機構披露你填報在此表格內的個人資料。

The personal data you provide by means of this form may be disclosed to other departments or organizations.

索閱或改正個人資料
Access to or Correction of Personal Data

根據個人資料（私隱）條例附表 1 原則第 6 項第 18 及 22 段，你有權索閱或修訂個人資料，包括索取此表格內填報的資料的副本。

You have the right of access and correction with respect to personal data as provided for in sections 18 and 22 Principle 6 of Schedule 1 of the Personal Data (Privacy) Ordinance. Your right of access includes the right to obtain a copy of your personal data provided by this form.

重新評審供應商的資格
Review of Suppliers' Status

LSCM 有權因應任何可能影響貴公司資格的新資料，對貴公司作為 LSCM 供應商的資格作出評審。此外，LSCM 可隨時從 LSCM 的供應商名單刪除貴公司，而事前無須作出通知和賠償。

LSCM reserves the right to review your company status as a LSCM supplier in the light of any new information that may affect such status and remove your company from the LSCM Supplier List at any time without prior notice and without compensation.

查詢
Enquiries

如查詢此表格內的資料，包括查閱途徑及修訂資料，請與下述人員聯絡：
Enquiries concerning the personal data collected by means of this form, including the making of access and corrections, should be addressed to:

物流及供應鏈多元技術研發中心有限公司	Logistics and Supply Chain MultiTech R&D Centre Limited
採購部門	Procurement
香港特別行政區 香港島 南区 数码港道100号 数码港2座11楼	Level 11, Cyberport 2, 100 Cyberport Road, Hong Kong
電子郵件: procurement@lscm.hk	Email: procurement@lscm.hk
電話: +852-3973-6200	Tel: +852-3973-6200
傳真: +852-3106-0202	Fax: +852-3106-0202